

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

家長系列—多肉植物組合盆栽工作坊

敬啟者：

家長愛護孩子，對孩子呵護備至，為孩子打點一切，即使孩子長大了仍事事參與當中。本校註冊社工李可欣姑娘將邀請講者向家長舉辦多肉植物組合盆栽工作坊，一方面為家長分散照顧壓力和關顧自己情緒，多肉植物十分易於打理，而且生命力極度頑強，誠邀 貴家長參加，有關詳情如下：

日期：2023年12月8日(星期五)

時間：下午2:00-4:00

地點：本幼稚園

內容：1. 認識多肉植物的特性及製作多肉植物組合盆栽
2. 教導家長學懂適當的放手，孩子才能茁壯成長的道理

費用：全免

名額：10人(如報名人數超出預期，將以抽籤形式決定)

交回條日期：十一月十七日(星期五)前交回班主任。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二三年十一月十三日

✂-----

家長系列—多肉植物組合盆栽工作坊回條

敬覆者：

本人為_____班學生_____家長，樂意/不樂意參加 貴校舉辦之家長系列---多肉植物組合盆栽工作坊。

此 覆

元朗東莞同鄉會
王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期：2023年 11月__日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:231106
13th November, 2023

Dear Parents,

Planting Succulent Plant Workshop (Parents)

Parents love their children, take care of their everything and participate in everything even when they grow up. Ms. Lee Ho Yan, a registered social worker of our school, will invite the speaker to organize a parent workshop on planting succulents. It aims to relieve parents stress and take care of their emotions

Date: 8th December, 2023 (Friday).

Time: 2:00 p.m - 4:00 p.m

Location: Kindergarten

Contents: 1. Learn about the characteristics of succulents and make succulent plant combinations
2. Teach parents to understand that children can grow well by letting go appropriately

Fee: Free of charge

Quota: 10 people (If the participants exceed the limit, it will be decided by the draw).

Please return to the class teacher before 17th November, (Friday).

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal

✂

Reply Slip

Planting Succulent Plant Workshop (Parents)

Dear Principal,

I am the parent/guardian of the student _____ class _____,
will participates / not participate the planting Succulent Plant Workshop (Parents)
on 8th December, 2023 (Friday).

Parent / Guardian's Signature: _____

Contact number: _____

Date : _____

*Please put a "✓" in the appropriate box